
  

Terugkoppeling – Auditcommissie – raadsvergadering 8 februari 2023

De auditcommissie heeft gesproken over het raadsthema financiën, zoals opgenomen in de bijlage van 
het bestuursakkoord. Er is een procesafspraak gemaakt en het verheugd ons dat het college hiermee 
vroegtijdig de verbinding zoekt met de raad, zoals afgesproken in hoofdstuk 1 van het akkoord.

Wij hebben ook stil gestaan bij de gemeente eigen indicatoren bij de jaarrekening en begroting. Ook 
daarvoor ligt er een voorstel dat behelst dat daar in mei (dus voor ze in de kadernota worden 
opgenomen) in de commissie bestuur over gesproken kan gaan worden. De accountant heeft 
aangegeven graag bij dit proces te worden betrokken. 

De nieuwe rechtmatigheidsverantwoording door het college wordt voortvarend ter hand genomen door de 
nieuwe concerncontroller. Interne capaciteit wordt geworven en is van belang voor het succes. Er wordt 
extra capaciteit ingehuurd om zaken nog dit jaar te realiseren. Budgetaanvraag volgt bij de 1e marap. 
Ook in dit traject blijft afstemming met de accountant van belang. 

Er gaat een veelheid aan financiële informatie op u afkomen in dit eerste halfjaar. We hebben 
afgesproken dit zoveel mogelijk gebundeld te behandelen voor de zomer. 

Tenslotte hebben we stil gestaan bij de definitieve managementletter van de accountant (de 
tussenrapportage voor de jaarrekening). We zien ook daar de vruchten van een goede interactie tussen 
accountant en organisatie. 

De stukken van deze vergadering vindt u terug in ibabs.


